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Επιλύεται το πρόβλημα με τον ανεφοδιασμό
αεροσκαφών στο αεροδρόμιο Ιωαννίνων
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Συνάντηση με τον δήμαρχο Ιωαννίνων Θωμά Μπέγκα είχε, χθες, ο πρωθυπουργός
Αλέξης Τσίπρας, στο περιθώριο της δεξίωσης στο Μουσείο Αργυροτεχνίας για τα
εγκαίνια της Ιόνιας Οδού.

Ο δήμαρχος Ιωαννίνων τόνισε στον πρωθυπουργό τη σημασία της επίλυσης του
χρόνιου προβλήματος, με τις εγκαταστάσεις ανεφοδιασμού του αεροδρομίου
Ιωαννίνων.

«Είναι πολύ σημαντικό για την Ηπειρο. Κανείς δεν έδινε σημασία μέχρι τώρα»,
σημείωσε χαρακτηριστικά ο Θ. Μπέγκας.

Ο Αλ.Τσίπρας, κατά την ομιλία του στα εγκαίνια της Ιόνιας Οδού, υπογράμμισε ότι οι
πτήσεις τσάρτερ θα μπορούν να έρχονται στο αεροδρόμιο Ιωαννίνων, να
ανεφοδιάζονται εκεί και έτσι να ενισχυθεί η τουριστική κίνηση της περιοχής.

Υπενθυμίζεται  ότι στο αεροδρόμιο Ιωαννίνων είχε λυθεί η σύμβαση με ιδιωτική
εταιρεία για τον ανεφοδιασμό καυσίμων, με αποτέλεσμα να τίθεται σε κίνδυνο το
πρόγραμμα εταιρειών τσάρτερ, όπως της Apollo, οι οποίες κατέφυγαν σε
εναλλακτικές μεθόδους.


